
 
 

 

 
 

 

ZAPISNIK 

 

sa 17. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane 01. ožujka 2023. godine u NŠD Gradski vrt u Osijeku, 

 Kneza Trpimira 23 s početkom u 10,00 sati 

 

 

Nazočni članovi Nadzornog odbora: 

 

1. Josip Radko, predsjednik 

2. Valentino Fabing, zamjenik predsjednika 

3. Marijana Sertić, član 

4. Dubravko Lončar, član 

 

Nenazočni član: Luka Došen, opravdano 

 

Ostali nazočni:  

- Robert Seligman, član Uprave – direktor Društva 

- Katica Šobat, zapisničar 

- Ivanka Nadarević, tajnica Društva 

 

 

Sjednicu otvara i vodi Predsjednik Nadzornog odbora Josip Radko temeljem Odluke o izboru broj 

NO-01/2021. od  23.08.2021. godine. Predsjednik Nadzornog odbora konstatira da je sjednica 

sazvana sukladno ZTD i DU, te da Nadzorni odbor ima potrebnu većinu za pravovaljano 

odlučivanje. 

 

 

D N E V N I   R E D: 

 

 

1. Verifikacija Zapisnika sa 16. sjednice Nadzornog odbora održane 22. prosinca 2022. 

godine; 

Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 16. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI 

OBJEKTI d.o.o. održane 22. prosinca 2022. godine; 

2. Davanje suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Plana nabave ŠPORTSKI 

OBJEKTI d.o.o. za 2023. godinu broj: 213/23. od 22.02.2023. godine; 

Prilog: Odluka o izmjenama i dopunama Plana nabave ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

za 2023. godinu broj: 213/23. od 22.02.2023. godine;  

3. Pitanja i prijedlozi. 

 

 

 

 

ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
 

OSIJEK, Kneza Trpimira 23  

OIB : 89861654362 

IBAN : HR6123600001102298154 

 

TELE FON : 031/285-500     

EMAIL:  info@sportski - objekti.hr   



 
 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 16. sjednice Nadzornog odbora održane 22. prosinca 2022. godine. 

 

Kako nije bilo primjedbi jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 16. sjednice Nadzornog odbora 

održane 22. prosinca 2022. godine. 

 

AD 2. 

 

Uvodno izlaganje po ovoj točki dnevnog reda dao je direktor Društva. Plan nabave za 2023. 

godinu smo nadopunili sa nabavom mjerno regulacijskih uređaja za bazene u Gradskim bazenima 

iz potrebe za kvalitetnim održavanjem vode i bazena i kontrole koncentracije klora. Također, zbog 

velikih površina za čišćenje moramo nabaviti stroj za čišćenje i održavanje poda. 

 

Predsjednik otvara raspravu. 

 

Član Marijana Sertić pita kakve su to informacije da je došlo do prevelike koncentracije plina na 

bazenima. 

 

Direktor odgovara da ja sa elektromotorima sve u redu, nije dovoljno radila ventilacija, nemamo 

informacije da je došlo do problema kod korisnika. 

 

Budući da nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao Odluku o izmjenama i 

dopunama Plana nabave za 2023. godinu broj: 213/23. od 22.02.2023. godine na glasovanje te je 

jednoglasno donesena sljedeća 

 

O D L U K A 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Odluku o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2023. 

godinu broj: 213/23. od 22.02.2023. godine. 

 

Odluka o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2023. godinu broj: 213/23. od 22.02.2023. 

godine prilog je ovom Zapisniku. 

 

            Broj: NO-43/2023. 

 

 

AD 3. 

 

Pod ovom točkom Marijana Sertić postavlja pitanje što se točno dogodilo sa najavljeni koncertom  

            i ovom cijelom situacijom koja je bila u medijima. 

Direktor odgovara da ugovor o korištenju dvorane za taj koncert nije potpisan. 

Direktor Društva ističe nekoliko stvari iz prethodnog razdoblja. Povećana je kontrola naplate 

potraživanja, te su kroz sustav poziva, pisanih opomena i ovrha potraživanja svedena na minimum. 

Na Srednjoškolskom igralištu postavljen je teren sa umjetnom travom, a kako bi se obogatio 

sportski sadržaj i ponuda na našem najvećem i najposjećenijem javnom objektu. Grad Osijek je 

grad jednakih mogućnosti za sve, pa će tako i ovaj teren biti dostupan svim korisnicima bez 

naknade. Završeni su radovi na ugradnji nove toplinske podstanice, te se smanjio broj grijaćih 

tijela, a sve kako bi se ostvarile uštede. Kupili smo dva vanjska stola za stolni tenis koja su 

postavljena na Srednjoškolskom igralištu. U fazi smo postavljanja opločnjaka uz zgradu, uređeni 

su rubnjaci umjetnog terena za granulat, te ocrtane linije na 5 terena, a u zatvorenom dijelu objekta 

uredio se prostor za preseljenje Upravnog odjela za društvene djelatnosti. U zimskom periodu nije 

se podizao balon u PKT Tenis centru te su se na taj način postigle uštede od cca 26.500,00 eura. 



 
 

 

Napravljeni su radovi na krovnom dijelu zgrade u PKT Tenis centru radi pojačane zaštite u slučaju 

veće količine oborina te je obnovljena zaštitna ograda oko teniskih terena i postavljena led rasvjeta 

na tri donja zemljana terena i jednom betonskom terenu. PKT Tenis centar je trenutno u postupku 

uređivanja (frezanje, tenisit, nove linije, nove mreže). Proširujemo ponudu sa najmom reketa i 

loptica te uvodimo online rezervacije termina za korištenje teniskih terena. Obavljen je servis 

klima komora u NŠD Gradski vrt te je time omogućeno nesmetano grijanje u velikoj dvorani, 

atletskom tunelu i dvorani za borilačke sportove. U postupku smo nabave aluminijske skele 

potrebne za naš redovan rad. Sklopili smo ugovor sa Javnom vatrogasnom postrojbom Grada 

Osijeka o vatrogasnom dežurstvu i priključenju na vatrodojavu. Postavljeni su zaštitni stupići sa 

istočne i zapadne strane „passagea“ u NŠD Gradski vrt, te je izmijenjena rasvjeta u atletskom 

tunelu u NŠD Gradski vrt. Na streljani Pampas, u većem obimu, napravljeni su limarski radovi 

bez vanjskih izvođača radova i izvedeni su radovi na uvođenju plinskih instalacija u tehničke 

radionice. Uređena je kuglana Pampas, a kako bi se nesmetano mogli održavati treninzi i 

odigravati utakmice. Postavljen je novi videonadzor na hipodromu Pampas i Gradskim bazenima. 

Ishodovani su potrebni atesti i energetski certifikat objekta SC LIO, kupljena je zaštitna spužva za 

tribine, a kako bi se izbjegle ozljede igrača. Potpisan je Ugovor za davanje u zakup poslovnog 

prostora za obavljanje ugostiteljske djelatnosti. Uređena je i napravljena šahovska dvorana u ŠD 

Zrinjevac na drugom katu. Popravljena je rasvjeta na igralištu kod ŠD Jug. Na Mačkamami su 

postavljene nove kućice za igrače i pripremljen teren za treninge i utakmice. U suradnji s NK 

Mursom popravlja se rasvjeta (reflektori) na boćalištu Mačkamama. 

 

 

 

Budući da više nije bilo pitanja i prijedloga sjednica je završena u 10,50 sati. 

 

 

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Nadzornog odbora: 

Katica Šobat, dipl.iur.                                                               Josip Radko, univ.spec.oec. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
www.sportski-objekti.hr 


